
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Styrelsemöte 2025-03-24 klockan 16:15 på kontoret, Engelska Parken  

Närvarande: Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Melina Pirkizri, Amanda Lind, Tindra 
Helling, Josefine Englund, Tilda Flyborg, Viktor Winberg, Anton Högström, Emmy 
Edvinsson, Bianca Wallin, Nelli Wallin, Klara Otterstedt.  

Styrelsen godkänner att Signe Grip adjungeras till styrelsemötet utan tillika rösträtt.  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.15. 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.  

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte 
Anton Högström väljs till justeringsperson.  

§ 4 Må-bra-runda 
Styrelsen mår bra, många har haft tenta senaste veckan, det är skönt att det är över och en lite 
lugnare period framåt för stora delar av styrelsen väntar.  

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning 
Ordförande: Under dessa två veckor har jag i vanlig ordning stämt av och haft kortare möten 
med delar av styrelsen. Jag och Vice ordförande ska närvara på satsvetarnas jubileumsbal där 
vi kommer att representera Dynamicus, ska bli otroligt! Vidare har jag haft mailkontakt med 
andra föreningar och stämt av lite frågor som ska utredas. Ser fram emot de kommande 
veckorna! 

Vice ordförande: Denna veckan har jag mailat ut till våra samarbetspartners om 
nyhetsbreven för mars månad! 

Jag har också svarat mycket på vår info mail från många studenter, vilket är väldigt roligt. 
Nästa vecka ska jag och ekonomiansvarig börja skicka ut fakturor och sedan ska vi ha vårat 
första event på Kappa bar, vilket jag ser framemot!  

Administratörer: Vi har skickat ut nyhetsbrevet för mars under veckan och informerat om 
saker som hänt och händer under månaden som kommer. Utöver det har vi deltagit på 
styrelsefotograferingen och haft koll på det löpande arbetet.  

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Ekonomiansvarig: Sen senaste mötet har jag fakturerat företag för PVD och skickat in 
ansökan om verksamhetsbidrag tillsammans med Melina. Jag har även bokfört för februari 
och pratat ihop mig med extern revisorn kring rapporterna inför årsmötet. 

Marknadsföringssamordnare: Senaste veckan har jag tillsammans med mitt utskott 
marknadsfört information på våra sociala kanaler till våra medlemmar. Bland annat 
information om vårgasque, styrelsehäng och information om pvd-dagen. Jag och mitt utskott 
har haft styrelse fotografering och dom bilderna har även publicerats.  

Näringslivssamordnare: Nu är Mentorskapsprojektet över och det är väldigt skönt att ha det 
gjort och är glad över resultatet. I veckan har jag haft möte med Fredrik från Aon som 
erbjuder gratis utbildning i psykologiska tester. Vi har planerat och lagt upp datum för 
utbildningen. Har dessutom haft kontakt med Anton från Akavia och planerat inför 
sushi-eventet den 1 april 

Evenemangssamordnare: Nu är samtliga generalintervjuer genomförda vilket har varit en 
mycket spännande process. De fyra framtida generalerna kommer att officiellt bli tillsatta 
inom kort och med andra ord blir då projektgruppen för insparken HT25 säkrad. 
Generalrevealen kommer att ske onsdag den 26:e mars.  

Vidare kommer en överlämning från veteranerna till de nyinvalda generalerna att inplaneras. 
Där kommer de kunna dela med sig av diverse tillvägagångssätt och erfarenheter etc som kan 
vara nödvändiga. Även en kickoff med generalerna kommer att anordnas av oss 
evenemangssamordnare för att lägga grunden till ett fint samarbete.  

Inom kort kommer kaptensansökan att öppna. En kaptens take-over kommer dessutom att 
göras på Dynamicus instagram där vårens kaptener kort får svara på frågor om rollen. Detta 
för att ge de nya studenterna en inblick i vad uppdraget innebär samt öka intresset att söka 
rollen.  

I övrigt har ansökan till vårsittningens projektgrupp öppnat. Vi har i samband med detta haft 
ett informativt möte med ÖG, där själva sittningen kommer att äga rum. Just nu lägger vi 
grunden för att denna projektgrupp snart ska kunna ta vid och börja planera och arrangera 
detta event. 

Utbildningssamordnare: Sedan sist har jag det varit mycket löpande arbete och kontakt med 
kåren angående arbetsrätten. Har även börjat förberedelser inför överlämningen i maj. 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Idrottssamordnare: Jag har haft min första veckoträning vilket gick bra! Dags att boka 
surfresan! 

PVD: PVD har senaste veckorna samlat feedback från företag som medverkade på mässan 
och sammanställt allt digitalt material från fotografer. Vi väntar tyvärr fortfarande på bilder 
från mässans fotograf pga tekniska problem. Möte med psykologerna och beteendevetarna ska 
bokas in snart för att utvärdera samarbetet inför allas överlämningar. Administrativt 
efterarbete fortsätter. 

Valberedning: - 

§ 6 Samordnarna har ordet 

Marknadsföringssamordnare: Styrelsefotograferingen är gjord och utlagd på instagram.  
 
Näringslivssamordnare: Vi kommer att genomföra en utbildning för styrelsen i psykologiska 
tester som kommer att planeras in snart, förmodligen under maj.  Akavia-event 1 april, vi har 
fyllt våra platser nu men får förhoppningsvis fler.  
 
Evenemangssamordnare: Har suttit med intervjuer för att tillsätta generalerna. Vi har haft 
möte med ÖG angående vårbalen och det är bokat, så biljetterna kommer snart att släppas. 
Kommer snart att öppna kaptensansökan och påbörja intervjuer inför det.  
 
Utbildningssamordnare: Arbetat med att arbetsrätten ska komma tillbaka som kurs och 
fortsätter arbetet.  
 
Idrottssamordnare: Haft första veckoträningen nu, det gick bra och var en del på plats. Har 
också löpande kontakt med Lapoint samtidigt som många intresseanmält sig till surfresan 
vilket är roligt!  
 
PVD: Är lite lugnare just nu efter att mässan är avklarad. Ska framöver prata mer om hur 
samarbetet har fungerat med psykologerna och framtida samarbete. Har även skickat ut en 
utvärdering, mer om det i en senare punkt.  
 
Ekonomi: Hjälpt PVD med fakturering. Har tillsammans med Melina sökt ett 
verksamhetsbidrag från P-riks. Utöver det har jag hittat en extern revisor.  

§ 7 Kontorsbokningar Socionomus! 
Diskussion kring kontoret och kontorsbokningarna.  

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
§ 8 Utvärdering PVD  
PVD har skickat utvärdering till företagen som deltog på årets mässa. Många är nöjda med 
dagen och upplägget överlag och vill gärna komma tillbaka nästa år.  
 
§ 9 Styrelsen 
Diskussion kring styrelsen.  
 
§ 10 Internrevisorer 
Signe presenterar internrevisorerna och deras arbete.  

§ 11 Övriga frågor  
Påminnelse om styrelsehäng på torsdag! 

§ 12 Sekreterarens punkt  
Inget att tillägga.  

§ 13 Återkoppling på mötet 
Roligt möte med bra diskussioner!  

§ 14 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.43.  

 

_________________________                               _________________________  
Ordförande Melina Pirkizri                         Sekreterare Astrid Lundström & Hanna Stenmark 

 

_________________________  
Justeringsperson Anton Högström 
 

 

 

 

 


